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  ÚVODNÍ SLOVO 
Vážení spoluobčané,
opět se  přiblížil čas vánoční a  s ním přichází 
i  poslední číslo zpravodaje tohoto roku. Během 
podzimu se  rozběhly dvě investiční akce, a  to 
rekonstrukce bytu v  prostorách bývalé ordinace 
praktického lékaře a vybudování chodníku a nové 
lávky k  fotbalovému hřišti. První z  uvedených 
akcí by měla být dokončena na  jaře 2023, nový 
chodník pak do konce tohoto roku.
 Aktuálně se  intenzivně zabýváme přípravou 
projektů na  fotovoltaiku pro  největší obecní 
budovy za účelem energetických úspor.
  Co se týče kulturních a sportovních akcí, podzim 
jimi byl doslova přeplněný. Začátkem října 
se uskutečnila sportovní olympiáda na fotbalovém 
hřišti, podzimní slavnosti spojené s  drakiádou 
na  sokolovně, kino, sokolský běh, posvícenská 
zábava, strašidelný průvod, otevřené vánoční 
dvorky, bylo toho opravdu mnoho a  my moc 
děkujeme všem organizátorům za jejich práci.
Ani tento rok nebude chybět vánoční betlém 
s ovečkami a lucernou s betlémským světlem, pro 
které si můžete přijít kdykoliv od 23.12.  2022 do 
24. 12. 2022.
Na konci září proběhly volby do  zastupitelstva 
obce Kačice, vzhledem k tomu, že v naší obci bylo 
registrováno pouze jedno sdružení nezávislých 
kandidátů, byl výsledek předem daný. Děkujeme 
všem, kdo přišli i tak svým hlasem vyjádřit 
podporu.
V  závěru nám dovolte popřát Vám krásné 
a klidné Vánoce a do nového roku 2023 přejeme 
hlavně hodně zdraví.

Daniela Veselská, Libor Němeček



Zakládání datových schránek pro podnikatele 
Na základě změny zákona od 

01.01.2023  bude datová schránka 
a u t o m a t i c k y z a l ože n a v še m 
živnostníkům a  nepodnikajícím 
právnickým osobám (např. SVJ či 
některé spolky). Přihlašovací údaje 
vám přijdou dopisem.

Cílem je posílení digitalizace 
v e ře j n é s p r á v y a  u s n a d něn í 
a  z e f e k t i v n ěn í e l e k t r o n i c k é 
komunikace mezi státem a občany.

Oprot i papírovým dopisům 
i  oproti e-mailu jde o  efektivní, 
levný , spolehl ivý a  naprosto 
bezpečný komunikační kanál . 
Zásilka se  na cestě od  odesílatele 
k příjemci nemůže ztratit ani změnit, 
doručení je okamžité, náklady jsou 
minimální a zpravidla je i na vysoké 
úrovni ověřena identita odesílatele.

S t á t s  v á m i b u d e n o v ě 
komunikovat prostřednictvím 
datové stránky a  stejně tak můžete 
komunikovat i vy s ním. 
   Budou vám do ní chodit informace 

z  katastru, komunikace ohledně 
pokut, soudní rozhodnutí i  výpisy 
z různých rejstříků. Stejně tak budete 
moci vy zasílat úřadům potřebné 
zprávy, sehnat si nejen výpis 
z rejstříku trestů, podat přes datovou 
schránku daňové přiznání nebo 
využít další z jejích funkcionalit.

Sledovat, co do  datové schránky 
přichází je důležité, můžete z ní psát 
i ostatním příjemcům.

J a k p o z n á t e , ž e v á m s t á t 
na začátku roku 2023 zřídil datovou 
schránku? Jako podnikatel nebo 
nepodnikající právnická osoba 
budete o  automatickém založení 
datové schránky informováni 
dopisem, ve  kterém najdete i  své 
přihlašovací údaje.

Máte pozastavenou ž ivnost? 
Datová schránka bude zřízena 
i  subjektům, které mají živnost 
pozastavenou. Pozastavení živnosti 
n e m á v l i v n a  z ř í z e n í č i 
znepřístupnění datové schránky. 

D ů v o d e m n e z ř í z e n í č i 
znepřístupnění datové schránky je 
pouze výmaz subjektu ze  zákonem 
stanovené evidence, tj. ukončení 
podnikání.

Zrušili jste svoji živnost? V  tom 
p ř í p a dě ( t j . vým a z z á k o n e m 
stanovené evidence a  ukončení 
podnikání) vám schránka zřízena 
nebude. Více informací naleznete 
na www.chcidatovku.cz

Obecní úřad Kačice

Z OBECNÍHO ÚŘADU 
V  této rubrice vás budeme informovat například o  změnách týkajících se  cen vodného 
a stočného, datových stránkách pro podnikatele nebo volbách prezidenta. Více se dozvíte 
také o tom, co se v naší obci chystá na příští rok, a jak bude otevřeno během Vánoc.

Co se v obci chystá v roce 2023

Cena vodného a stočného v roce 2023
Společnost Vodárny Kladno – Mělník a.s. stanovila na  základě rozhodnutí 

představenstva společnosti ze dne 24.11.2022, že s účinností od 01.01.2023 bude 
cena vodného 80,44 Kč a  stočného 59,46 Kč. Celkem tedy 139,90 Kč za m3 
(1  000  litrů) včetně DPH dodané pitné vody a  odvedení a  vyčištění vod 
odpadních.  

Obecní úřad Kačice

V  roce 2023 je v  plánu dokončení 
rekonstrukce budovy bývalého 
zdravotního střediska č. p. 140, kde 
vznikne místo ordinace nový obecní 
byt . Ce lá budova bude dá le 
zateplena. Jak již bylo zmíněno, 
z p r a c o v á v a j í s e  p r o j e k t y 
n a  v y b u d o v á n í f o t o v o l t a i k y 
na  budovy ZŠ, MŠ, pečovatelského 
domu a  obecního úřadu s  tím, že 
bude zažádáno o  dotaci na  tyto 
p ro j e k t y. D á l e b u d e z a d á n o 
zpracování studie na  úpravu 

provozu v  ulici Pod Hájem, ul. 
Proražené. Mimo jiné budeme znovu 

podávat žádost o  dotaci na  vznik 
místa pro aktivní i pasivní odpočinek 
u  rybníku. V  rámci vybudování 
tohoto areálu by mělo vzniknout 
workoutové hřiště, veřejné ohniště, 
odpočinkové altánky, lanové prvky 
pro děti, pumptracková dráha pro 
děti atd.     
 V  rozpočtu na  příští rok jsou i 
finance na  zpracování projektové 
dokumentace k  ul. Pod Hájem, 
K Farmě.

Libor Němeček, starosta obce

http://www.chcidatovku.cz


Poplatek za svoz komunálního odpadu v roce 2023
Místní poplatek za  svoz odpadu 

je stanoven vyhláškou č. 1/2021 
o  místním poplatku za  obecní 
systém odpadového hospodářství.

V  roce 2023  se  podmínky pro 
s v o z k o m u n á l n í h o o d p a d u 
NEMĚNÍ!

Sazba poplatku pro každého 
poplatníka, s  trvalým pobytem 
v obci Kačice, činí 800 Kč pro svoz 
1x  týdně (červená známka), nebo 
500 Kč pro svoz 1x za 14 dnů (sudý 
týden, žlutá známka), případně 
300 Kč pro svoz 1x za 4 týdny (bílá 
známka).

Poplatek je splatný nejpozději do 
31.  ledna příslušného kalendářního 
roku, případně do 30.  června druhá 
polovina poplatku.

Poplatek se platí převodem na účet 
obce Kačice číslo 4121141/0100, 
variabilní symbol (VS) je číslo 
popisné nemovitosti (známku 

na  popelnici obdržíte do  schránky) 
n e b o v k l a d e m h o t o v o s t i 
do  pokladny úřadu, v  úředních 
hodinách, případně složenkou.

O d p o p l a t k u j s o u Z C E L A 
o s v o b o z e n y o s o b y u m í s těn é 
v domovech nebo jiných zařízeních, 
osoby dlouhodobě ve  výkonu 
nepodmíněného trestu odně t í 

svobody nebo ve  vazební věznici, 
a  to po  dobu delší 6  měsíců 
aktuálního kalendářního roku, děti 
do  dovršení 2  let věku, včetně. 
Občané starší 75 let mohou uplatnit 
slevu ve  výši 250  Kč z  poplatku 
a studenti denního studia, studující 
m i m o ú z e m í o b c e K a č i c e 
a  ubytovaní v  domovech mládeže 
nebo na  vysokoškolských kolejích 
mají nárok na  slevu ve  výši 50 % 
schválené roční výše poplatku.

 Všechny slevy a  úlevy je nutné 
hlásit předem a písemně doložit!

Upozorňujeme, že popelnice je třeba 
ke  svozu připravit nejlépe již ve  čtvrtek 
večer. Svoz začíná v 6  hodin ráno. 
Po nalepení nové známky na rok 2023 je 
třeba staré známky z popelnice sundat.

Obecní úřad Kačice

Volba prezidenta ČR - přenosná volební urna
Ve dnech 13.-14.01.2023  se  uskuteční I. kolo volby 

prezidenta ČR a ve dnech 27.-28.01.2023 II. kolo.
Již nyní je možné se  přihlásit o  přenosnou volební 

urnu pro I. kolo voleb. Dva členové okrskové volební 
komise se  k  vám dostaví druhý den voleb v  čase od 
09:00 do 11:00 hodin.

Pro II. kolo pak bude možné se  o  přenosnou urnu 
přihlásit od 16.01.2022. Opět se k vám druhý den voleb 
dostaví dva členové volební komise v obdobném čase.

Přenosná volební urna je určena pro imobilní občany, 
kteří se nemohou dostavit do volební místnosti. Hlásit 
se můžete na obecním úřadě telefonicky na 312 655 623 
nebo e-mailem info@kacice.cz.

Obecní úřad Kačice

mailto:info@kacice.cz


KAČICKÉ UDÁLOSTI 
Během podzimu jsem si společně s dětmi zasportovali, pouštěli draka, dlabali dýně a mnoho 
dalšího. Mimo jiné v Kačici započala i nová tradice nedělního otužování :-) Vánoční čas 
pak zahájily vánoční otevřené dvorky a následně zájezd do Vídně.

Sportovní olympiáda
První říjnovou neděli obec Kačice 

uspořádala dětskou sportovní 
o l y m p i á d u , k t e r á n a v a z u j e 
na atletický pětiboj v Armádní ulici. 
Sportovní klání se  přesunulo 
na  fotbalové hřiště, kde je nejen 
dostatek prostoru, zázemí, ale i větší 
b e z p e č í p r o d ě t i . C e l k e m 
se  olympiády zúčastnilo 55 dětí 
ve čtyřech věkových kategoriích. 

Každá věková kategorie měla 
svého vedoucího, který doprovázel 
děti na  soutěže, pomáhal měřit 
a  zapisovat výsledky a  celkově 
se  udržovala skupina pohromadě. 
O  nejmladší skupinu mini dětiček 
se starala zastupitelka Šárka Rácová. 
Děti bojovaly, co jim síly stačily, 
statečně běhaly, skákaly a  házely. 
Absolutní vítězství ve  skupině si 
vybojoval Eliášek Jírava a  odnesl si 
nejen medaili a  sladkosti, ale 
i  krásnou stavebnici lego. Druhou 
skupinu dětí ve  věku 4-6  let jsem 
doprovázela já. Mezi dětmi již jsou 
velcí sportovci, kteří si nedali nic 
zadarmo, a  například ve  sprintu 
b y l y v e l m i t ě s n é vý s l e d k y. 
N a  s t u p n í c h v í t ě zů s e  d ě t i 
prostřídaly a  absolutním vítězem 
ve  skupině i  ce lkově nap ř íč 
kategoriemi se stal držitel putovního 

poháru Míša Horák. Třetí kategorii 
ve  věkovém rozpětí 7-9  let měl 
na starosti zastupitel Míra Beznoska. 
Tady se  již děti perou o  každý 
centimetr a  vteřinu. Na  stupních 
vítězů se  střídaly stejné tváře, ale 
záda svým soupeřům ukázala 
K a m i l k a Š v a r c o v á a  s t a l a 
se absolutním vítězem své kategorie. 
Poslední závodní kategorii ve  věku 
10-12  let měl na  starosti Martin 
Horák. Závodníků sice bylo málo, 
ale o  to byl větší přehled v  soutěži 
a  děti musely zatnout zuby, aby 
se dostaly na bednu. Každému se to 
podařilo a  absolutním vítězem 
ve své kategorii se stal Adam Švarc.

Celou olympiádu moderoval 
a hudebně doprovázel pan Jan Týbl 
– moc děkujeme. 

O  velmi bohaté 
o b č e r s t v e n í 
se postaraly kačické 
maminky, babičky 
a  o b e c K a č i c e . 
Odměny pro děti 
opět zajistila obec 
Kačice ve spolu-
práci se sponzory 
a  nikdo neodešel 
s  prázdnou. Před 
z a h á j e n í m 

olympiády měly děti i  dospělí 
možnost prohlédnout si hasičský 
vůz a  zhlédnout ukázkový zásah 
v  podání malých hasičů. Velké 
p o d ě k o v á n í p a t ř í S b o r u 
dobrovolných hasičů z Lán.

Organizace olympiády vyžaduje 
spoustu pomocníků, nadšenců a lidí, 
kteří jsou ochotni obětovat svůj čas 
pro podobné akce. 

Tímto velmi děkujeme všem 
zastupite lům, dobrovolníkům 
a  dobrým lidem obce Kač ice 
za  pomoc s  přípravou, organizací 
a následným úklidem. Bez vás by to 
nešlo. Těšíme se  na další sportovní 
setkání.

Pavla Horáková, předsedkyně 
finančního výboru



Otužování v našem rybníku Chobot

V sobotu 15.  října 2022 se v areálu 
sokolovny a na poli nad sokolovnou 
uskutečnila povedená akce, která 
pod názvem podzimní slavnosti 
seskupila dříve samostatné akce, a to 
drakiádu a dýňobraní. 

Dále se konaly ještě podzimní trhy 
a  c e lý d e n b y l p a k z a v r še n 
promítáním filmu v sále sokolovny.

Během odpoledne bylo vidět 
na  nebi opět několik desítek draků. 
Majitelé těch nejhezčích kupovaných 
i  doma vyráběných, stejně tak jako 
těch nejvýše létajících byli odměněni. 
Ten, kdo nechtěl pouštět draka, mohl 
mezitím dlabat dýně nebo si koupit 

nějakou pěknou podzimní dekoraci.    

Pro děti byl pak od 15  hodin 
připravený zábavný program, který 
si děti ale i někteří dospělí moc užili. 

Po  celou dobu byl na  místě 
dobročinný stánek s  občerstvením, 
jehož výtěžek následně putoval 
na  konto organizace C4C, která 
pomáhá dětem z dětských domovů, 
ale mimo jiné zaštiťuje i  projekt 
klaunů v nemocnici, kteří již mnoho 
let zlepšují náladu především dětem 
v nemocnicích. 

Dobroty, které se  zde prodávaly, 
nachystaly místní maminky, za  což 
jim patří velké poděkování. 

Na  akci plynule navazovalo 
večerní kino, kde se promítala česká 
komedie s  výborným hereckým 
obsazením s  názvem Střídavka. 
Věříme, že to nebylo poslední kino.

Jak na  odpolední akc i , tak 
i na večerním kině byla velmi hojná 
účast, což nás moc těší.

Podzimní slavnosti

Dlouho jsem spřádala plán 
na  další akci v  Kačici. Když 
se  nachýlil podzim, bylo 
n a  č a s e n a v e r b o v a t 
dobrovolníky. Naštěstí mám 
kolem sebe spoustu úžasných 
lidí, kteří do toho šli se mnou 
a  vypadá to, že se  neděle 
stane otužovací rutinou. 
V  prvních dnech otužování 
nám přálo počasí, sluníčko 
hřálo, nálada byla bezvadná. 
Na  první otužování jsme si pozvali 
zkušenou „mentorku“ Gábi, která 
nám předala informace, co si vzít 
s sebou, předala spoustu užitečných 
informací tzv. před a po  a provedla 
nás prvním ponorem. Euforie 
vydržela a  my v  tom pokračujeme 

dál. Voda nám zatím klesla pod 0 °C, 
skupina se  rozšířila i  o přespolní 
otužilce a  stává se  vždy příjemným 
setkáním.

Proto mi dovolte pozvat i  vás 
do  Chobotu a  to každou neděli od 
10:00 přímo u „plážičky“.

Proč se  otužovat? Aktivujete 
imunitní systém, stabilizujete 
vysoký krevní tlak, zlepšíte 
pružnost cév, posilujete 
kardiovaskulární systém, 
zmírní se  příznaky a  zkrátí 
se  doba případné nemoci, 
lépe zvládnete výkyvy počasí, 
z l e p š u j e f y z i c k o u 
i psychickou kondici, spánek, 
z v y š u j e k o n c e n t r a c i , 
regeneruje svaly, pomáhá 

bojovat proti celulitidě.
A  co sebou? Teplé oblečení, které 

se lehce obléká, župan/ručník, teplý, 
sladký čaj, boty do  vody, čepici 
a dobrou náladu. A kdo TO nezkusí, 
tak neví. Tak se nebojte a přijďte i vy.

Pavla Horáková, předsedkyně 



Otevřené vánoční dvorky

Zájezd do adventní Vídně
V  sobotu 10.12.2022  se  po třech letech opět konal 

adventní zájezd. Tentokrát jsme se  vydali do  Vídně. 
O  zájezd byl opravdu velký zájem, což jsme ani 
nečekali a autobus se rychle naplnil.

Adventní trhy ve Vídni patří mezi nejhezčí trhy, které 
jsme zatím měli možnost navštívit. Snad na každém 
náměstí v centru byly připraveny trhy s vánočním 
zbožím, jídlem a svařákem nebo punčem, které si bylo 
možné zakoupit v hrnečku s motivem daného náměstí. 

 I  počasí nám celý 
den přálo a  pršet 
začalo až při odjezdu 
domů.
  Snad nám bude přát 
i  příští rok a  opět 
s e  b u d e m e m o c i 
podívat na  adventní 
trhy k  některým z 
našich sousedů, nebo 
v r á m c i Č e s k é 
republiky. 
   Za tipy, kam se 
p o d í v a t p ř í š t ě , 
budeme rádi.

Obecní úřad Kačice

Vítání občánků
V  pondělí 12.12.2022  se  na obecním úřadě 

uskutečnilo již druhé vítání občánků v tomto roce.
Pan starosta Libor Němeček společně s  Šárkou 

Rácovou, novou zastupitelkou a zároveň předsedkyní 
výboru pro školství a mládež, přivítali pět nejmladších 
občánků naší obce. Děti obdržely na uvítanou drobný 
dárek a pamětí list.

Děti ze čtvrté a páté třídy místní základní školy si pro 
děti, rodiče i  přítomné hosty připravily krásné 
vystoupení.

Obecní úřad Kačice

Po tom, co minulý rok vláda zakázala konání vánočních trhů, jsme byli 
nuceni přejít na jinou formu, a tou byly právě otevřené vánoční dvorky, což 
se velmi osvědčilo, a tak jsme u toho formátu zůstali. 

Zatímco v minulém roce bylo stánků přibližně 12, tento rok se  počet 
zvýšil na  bezmála 30  stánků/dvorků, z  nichž dvě desítky byly místní. 
Dvorky otevřely ve 13 hodin a následně od 17 hodin navazoval kulturní 
program na  návsi, který zahrnoval vystoupení dětí z místní MŠ a  také 
vystoupení vokálního kvarteta Laurus. Pro všechny bylo připraveno i něco 
na zahřátí. V závěru akce pak byl rozsvícen vánoční stromek. 

Akce byla velmi vydařená, co se  týče počasí i  návštěvnosti. Budeme 
se těšit zase na příště.

Obecní úřad Kačice



AKTUALITY ZE ZÁKLADNÍ ŠKOLY 
Co se děje ve Veselé škole? Školní rok je v plném proudu, máme za sebou 1. čtvrtletí a s 
ním i hodnocení prospěchu a chování.

KAČICE LETÍ 
V sobotu 12. listopadu se uskutečnil již 7. ročník Strašidelné stezky. Na účastníky čekalo 
5 stanovišť a jedno bonusové, jen pro ty nejodvážnější.

První parta nebojácných dětí dorazila v 16:30 
k  sokolovně. Zde na  ně čekal tajemný duch se  svým 
němým sluhou Teodorem. Po  splnění prvního úkolu 
se  děti mohly vydat podle mapy na  další stanoviště. 
Když se  zadařilo projít další dvě stanoviště, ocitli 
se  účastníci na  křižovatce, kde si mohli vybrat, zda si 
zvolí cestu hrůzostrašnou, nebo raději dokončí jen tu 
strašidelnou. Ti, kteří zvolili hrůzostrašnou, se  dostali 
do zombie zóny. Pokud se ze zombie zóny chtěli dostat 
zpátky, museli přinést složitý kód, který se  skrýval až 
na  konci. Z  křižovatky už to byla jen dvě stanoviště 
do  cíle, který se  nacházel na  zahradě naší školy, kde 
na  všechny čekaly odměny a  občerstvení. Počasí nám 
letos přálo. Současně s  tmou padla i mlha, takže byla 
atmosféra stezky naprosto dokonalá.

Ráda bych zde poděkovala všem účinkujícím. Velmi si 
vážím spolupráce s  Petrou a  Luďkem z  Otevřeného 
mlýna, s  rodinou Svobodových a  s partou kačických 
teenagerů . A  velký dík patří všem odvážným 
účastníkům, a že vás zase letos bylo. 

Jana Vaníčková,
Předsedkyně spolku Kačice letí, z. s.

Školní rok je v  plném proudu, 
máme za  sebou 1.  čtvrtletí a  s ním 
i  hodnocení prospěchu a  chování. 
Naši noví prvňáčci se  přizpůsobili 
školnímu režimu, už zvládají přečíst 
první slova, umí počítat do 6. 
Ve škole se jim líbí, učení je baví. Vše 
probíhá tak, jak má.

Ve škole proběhly první akce. 
Začátkem listopadu jsme slavili 
“Halloween“. Měli jsme zábavné 
h a l l o w e e n s k é d o p o l e d n e 
se  zábavným programem, který pro 
žáky připravila agentura FAST 
AGENCY. I  výuka prob íha la 
v  halloweenském duchu. Aby byla 
atmosféra dokonalá, žáci i  my 
p e d a g o g o v é j s m e o b l é k l i 
halloweenské kostýmy.

Paní vychovatelka Hlušičková 
vede kroužek „Děti na startu“.

V adventním a předvánočním čase 
jsme si vyzdobili třídy, prostory 
školy i  její okolí. Žáci si vyrobili 

vánoční dárečky pro své blízké, 
ve školní družině budou žáci vyrábět 
dárečky pro seniory v DPS.

26. 11. proběhl v naší škole Jarmark 
a Den otevřených dveří od 13:00 do 
16:00 hod. Zde si všichni návštěvníci 
mohli prohlédnout prostory naší 
školy. Všichni žáci vyráběli své 
výrobky. Bylo možné se  občerstvit 
kávou, čajem a  perníkem, který 
upekl náš pan kuchař. Celou školní 
akci zakončili žáci školní družiny 
s vystoupením, které nacvičili s paní 
vychovatelkou Vaníčkovou.

V  předvánočním čase pojedeme 
na  vánoční akci „Vánoce na  statku 
v  Třebízi“. Společně s  dě tmi 
z  mate řské školy sh lédneme 
divadelní představení a  jako 
každoročně nás před vánočními 
p r á z d n i n a m i n a v š t í v í c i r k u s 
„Cecilka“, jehož vystoupení je velmi 
oblíbené.

Žáci 4. a 5. ročníku s paní učitelkou 
Hrabalovou připravili vystoupení 
na Vítání občánků do života.

Ve škole probíhají kroužky podle 
plánu. Paní učitelka Barešová vede 
doučování pro žáky se  speciálními 
vzdělávacími potřebami a  žáky 
ohrožené školním neúspěchem, 
z á ro v eň k ro uže k d o učo v á n í . 
Kroužek doučování i přípravu žáků 
na  přijímací zkoušky na  víceleté 
gymnázium vede p. učitelka Mgr. 
H r a b a l o v á . J á p r o v á d í m 
logopedickou nápravu u  nás 
ve  škole i pro děti z mateřské školy. 
Žáci využívají i počítačovou učebnu 
na výuku informatiky, počítačového 
kroužku. Často je využívána i  v 
rámci školní družiny.

J m é n e m s v ým a  j m é n e m 
zaměstnanců školy přeji klidné 
prožití Vánoc, šťastný nový rok.

Mgr. Jitka Jindáčková, 
ředitelka školy



ZPRÁVIČKY ZE ŠKOLIČKY 
Ve školce se těšíme a připravujeme na krásné vánoční svátky, radovánky spojené se zimním 
počasím a  tvořením vánoční atmosféry. Vystoupení dětí u  příležitosti rozsvícení 
Vánočního stromu v Kačici a  také otevřené Vánoční dvorky, které se  konaly i ve  školce, 
všechny naladily vánoční náladou a pohodou.

P o d z i m b y l l e t o s o p r a v d u 
p o v e d e n ý . H r á l s i s  n á m i 
překrásnými barvami a  počasí nám 
přálo. Toho jsme využili k  častým 
vycházkám a  výpravám do  okolní 
p ř í r o d y. N a p ř í k l a d výp r a v a 
k  rybníku Chobot , vycházka 
na  dětské hřiště v  Čelechovicích, 
sbírání kaštanů a  přírodnin po  celé 
vesnici. I  letos se  ve školce konalo 
Dýňování s  rodiči, tvořilo se  z dýní 
a  nechybělo přátelské posezení 
s občerstvením.

Prožili jsme spoustu zajímavých 
akcí a  zážitků. Navštívil nás pan 
hasič se svým autem. Děti si zkusily 
rozmotávat hadice, oblékly se  do 
hasičského oblečení a  prohlédly si 
veškerou výbavu hasiče. Dále jsme 
hledali draka a  jeho poklad, 
zamaskovali se  na strašidelném 
k a r n e v a l e a  n a v š t í v i l o n á s 
maňáskové divadlo. Zajímavá byla 
t a k é u k á z k a p r v n í p o m o c i 
s  prozkoumáním sanitky. Děti 
s e  t a k é v y d a l y n a  e x k u r z i 
do  knihovny, povídaly si s  paní 
knihovnicí o  pů jčování knih, 
prohléhly si knihovnu a  zažily 
zajímavý program. Paní knihovnice 
přišla také na  návštěvu k  nám 
d o  š k o l k y s  p ř i p r a v e n ým 
programem pro mladší děti.
Čas plyne, střídá se  podzimní 

počasí s  chladnější zimou a  už 
se  chystáme na  krásné období 
Vánoc. Po celé obci i u nás ve školce 

se  uskutečnily Vánoční dvorky. 
S  dětmi jsme tvořili, vyráběli, 
zdobili, abychom měli, co prodávat. 
Nechy bě l a d í ln ičk a pro dě t i 
a  pohoštění. Za  výdělek se  dětem 
koupí ně jaká odměna, hračky, 
pomůcky, něco na  zub nebo 
za j ímavý an imační program. 
Vyrábění děti moc bavilo. 

Konalo se  také vystoupení dětí 
z  mateřské školy u  příležitosti 
rozsvícení Vánočního stromu 
v Kačici. Děti slavnostně nastoupily 
v  kostýmu andělů a  předvedly 
andě lské vystoupení. Zpívaly, 
tančily a  recitovaly básně. Bylo to 
krásné vystoupení, které všechny 

n a p l n i l o v á n o č n í n á l a d o u 
a  očekáváním přicházejících svátků 
p lných lásky, radost i a  času 
stráveného s našimi blízkými.

V  prosinci nás čeká besídka pro 
rodiče, divadlo a  cirkus v  Základní 
škole. Budeme s  dětmi vyrábět 
dárečky pro rodiče a  také pro naše 
starší spoluobčany, abychom jim 
udělali radost a potěšili je. Krásně si 
vyzdobíme školku a  budeme se  už 
jen těšit na Vánoce.

Všem občanům obce Kač ice 
bychom chtěli popřát, za  kolektiv 
Mateřské školy, hodně zdraví, štěstí 
a spokojenosti v novém roce 2023.

Mgr. Šárka Rácová, učitelka MŠ



ZPRÁVY ZE SOKOLA 
Cvičební rok 2022 – 2023  se  nám parádně rozjel. Cvičenci začali pilně docházet 
do sokolovny a upořádali jsme několik povedených akcí. Od září jsme zahájili cvičení dle 
tradičního rozvrhu.

Oddíly dětí badmintonu, stolního 
tenisu i  kondičního cvičení se  nám 
poměrně obsadily. Sokolovna tedy 
v  týdnu žije radostí z  pohybu 
v e  v še c h k a t e g o r i í c h . N e j e n 
pravidelné cvičení je náplní naší 
činnosti. Proto jsme upořádali i akce 
mimo cvičení.

28. října, v den svátku vzniku naší 
republiky, jsme po  druhé pořádali 
Sokolský běh republiky. Našeho 
zastavení se zúčastnila necelá stovka 
běžců – rozdělené mezi dospělé 
a mezi děti. Děti běžely trasu 250 a 
500 metrů. Dospělí se utkali na  trati 
dlouhé 7,3 km. Ti nejrychlejší zvládli 
trať uběhnout za zhruba půlhodinu. 
Ač se  nám akce celkem podařila 
hlavně počasím, na příští rok jsme si 
vzali ponaučení, co zvládnout lépe, 
hlavně organizaci :)

Týden po  běhu jsme si zatančili. 
Na tradiční posvícenské zábavě bylo 
plno. Necelých 150 bavících se hostů 
a  k tomu skvělá kapela Ideal Band. 

V ě t š i n a h o s t ů v y d r ž e l a a ž 
do  zavírací doby, zábava se  tedy 
opravdu vydařila.

Poslední pořádanou listopadovou 
akcí byl svatomartinský turnaj 
ve stolním tenise. Naši mladí členové 
se  utkal i v  plno za j ímavých 
zápasech. Věříme, že na další turnaj 
nám dorazí ještě více účastníků.

V  prosinci nás čekají další akce. 
Během čtení tohoto čísla zpravodaje, 
bude už po mikulášské i  čertovské 
zábavě. Ale můžeme vás pozvat 
n a  t r a d i čn í V á n o čn í t u r n a j 

v  badmintonu, který se  uskuteční 
26. prosince.

Na závěr mi dovolte popřát 
jménem naší jednoty krásné prožití 
vánočních svátků, bohatou nadílku, 
čas strávený s  vašimi nejbližšími. 
Do nového roku poté hodně zdraví, 
štěstí a spokojenosti.

Těšíme se, až vás přivítáme v naší 
sokolovně na  některé z  akcí, které 
se u nás pořádají.

Michal Hrotík, náčelník jednoty

NOVINKY Z SK KAČICE 
Podzimní část sezóny je za  námi. V  posledním vydání zpravodaje se  poohlédneme 
za  odehranou podzimní částí sezóny 2022/2023, nebudou chybět informace o  akcích SK 
Kačice, z. s. na rok 2023.

„A  mužstvo“ za  podzimní část 
odehrálo celkem 10 zápasů. Celkově 
tým nastřílel 33  gólů a 34  gólů 
obdržel. S celkovým počtem 12 bodů 
patří klubu 8 příčka z  celkového 
počtu 11  týmů. Čeká nás zimní 
příprava, aby na  jaře bylo o  co 
bojovat.

Děti, resp. naše přípravka také 
bojovala v  nové sezoně. Začátek 
sezóny a vlastně celá podzimní část 
b y l a o d e h r á n a n a  j e d n i čk u 
s  hvězdičkou. Velice usilovná práce 
hlavního trenéra Jirky Barocha a jeho 
asistenta Tomáše Martince je vidět 
nejen na  hřišti, ale i  v kabině dětí 
a rodičům děti dělají velikou radost.

Zde je přehled akcí Sportovního 
klubu Kačice, z. s. na  rok 2023: Dne 
18.02.2023 náš sportovní klub by rád 

v  budově TJ Sokol Kačice pořádal 
„Sportovní ples‘‘. 

Dne 03.06.2023  bude jako každý 
rok pro všechny děti „Dětský den“. 
V  měsíci červnu 2023  budeme 
pořádat turnaj žáků (přípravek). 
N a  z a č á t k u č e r v e n c e 
2023  se uskuteční „Pouťový turnaj“. 
Na  konci srpna 2023  bude tradiční 
„rozloučení s létem“.

Jako každý rok, tak i letos se bude 
dne 31. 12. 2022 od 11:00 hodin (sraz 
v 10:00  hodin na  hřišti) konat 
„Silvestrovský fotbal“. Všichni jsou 
srdečně zváni jak z řad klubu, tak i z 
obce Kačice. V posledním dni v roce 
se tak může každý přijít proběhnout, 
zahrát si fotbal anebo povzbudit 
borce na hřišti. Jak všichni ví, fotbal 
se odehraje za každého počasí.

Dovol te mi , abych jménem 
Sportovního klubu Kačice, z. s., 
poděkoval Obci Kačice za  finanční 
podporu v  roce 2022 v naší činnosti 
při pořádání všech akcí. Dále bych 
rád poděkoval všem ostatním, kteří 
nás ve  fotbale podporují i  jinak než 
finančně. Rád bych také poděkoval 
n a š i m f a n o u škům , k t e ř í n á s 
p o d p o r u j í p ř i z á p a s e c h . 
V  neposlední řadě děkuji i  našim 
sponzorům.

Jménem Sportovního k lubu 
Kačice, z. s. a jménem svým bych rád 
všem občanům obce Kačice popřál 
krásné vánoční svátky plné klidu, 
l á s k y, p o ro z u měn í , d o  ro k u 
2023  mnoho štěstí, spokojenosti, 
sportovních zážitků a hlavně zdraví.

František Tancoš
Předseda Sportovního 



INFORMACE Z KNIHOVNY 
Začátkem října se v knihovně s akcemi doslova roztrhl pytel, přesvědčte se sami.
Úspěšně jsme navázali na pokračování schůzek v projektu Bookstart. 

Napoprvé jsme se  sešli s  rodiči 
a  dětmi 3-6  let nad knihou Kamil 
neumí lítat/Jennifer Berneová. 

Po  tomto setkání následovaly 
vzdělávací přednášky určené 
p o u z e r o d i č ů m , n a p ř . 
s e  v z t a h o v o u l e k t o r k o u 
a  koučkou Janou Slezákovou 
na  téma Láskyplná výchova, 
dále jsme se  měli možnost 
s e z n á m i t s  m i n d f u l n e s s , 
všímavostí k  sobě i  druhým 
s  lektorkou Lenkou Krejčovou. 
Jako poslední setkání čekala 
rodiče s  dětmi knížka Petra 
H o r áčk a / N e n až r a n á k o z a 
a  představení nových knih 
určených dětem i rodičům. 

Děkuji za Vaši účast a zapojení 
se  do projektu a  budu se  těšit 
zase v příštím roce!

Další akcí bylo Vámi velmi 
úspěšné Malování na  kameny 
s  V l a s t o u P o s p í š i l o v o u . 
V knihovně se nás sešlo opravdu 
hodně, nad rámec kapacity 
prostoru. Přesto jste dle Vašich 
krásných reakcí odcházel i 
spokojení.

V  čase dušiček si děti mohly 
v knihovně užít Strašidelnou stezku, 
plnou hádanek a  kvízů, která je 
p r o v e d l a c e l o u k n i h o v n o u 
a po splnění všech úkolů si vylovily 
svou odměnu. Bylo to opravdu jen 
pro odvážné! Program byl připraven 
i  pro děti z  mateřské školy. Třída 

Berušek navš t ív i la kn ihovnu 
a  s e z n á m i l a s e  s  p o h á d k o u 
O  Budulínkovi. Děti si zahrály hru, 
prohlédly knížky a hledaly zvířátka 

z  lesa. Pro menší děti ze  třídy 
Kachniček byla nachystána pohádka 
O  Palečkovi. Veršovaný příběh 
Františka Hrubína děti velmi zaujal 
a  společně jsme se  s  pomocí 
prstových loutek učili počítat prstíky 
jedné ruky.

V  knihovně pomalu finišují 
soutěže, jako je Čtenářská výzva pro 
dospělé čtenáře, kterou již mnozí 

z  Vás ukončili. Ostatní mají čas 
do  konce prosince! Stačí, když 
vyplněnou a podepsanou herní kartu 
hodí do schránky v knihovně nebo ji 

oskenují a  pošlou e-mailem 
knihovnakacice@seznam.cz. 
Vyhodnocení bude v lednu nebo 
začátkem února.
Další soutěží jsou Lovci perel 
pro dětského čtenáře. Hra 
oficiálně končí posledního ledna 
a  soutěžních karet – perlorodek 
se  už sešlo opravdu hodně! 
Výsledné pořadí se ale stále ještě 
může zamíchat. Dě t i čeká 
vyhodnocení během února, kdy 
bude znovu otevřen kouzelný 
krámek k nákupu odměn.

Vážení čtenáři a přátelé dobrých 
knih, závěrem Vám oznamuji, že 
knihovna bude ze  zdravotních 
d ů v o d ů v  P R O S I N C I 
UZAVŘENA. Během ledna bude 
o t e v í r a c í d o b a o m e z e n a 
(otevřeno: 10/1, 12/1, 24/1 a 
26/1 v  odpoledních hodinách). 
Během uzavření knihovny 

budou prominuty vzniklé upomínky. 
Velmi děkuji za Vaše pochopení.

Přeji Vám všem krásný adventní 
č a s , p ě k n é v á n o č n í s v á t k y 
v  rodinném kruhu a  hodně zdraví 
v nadcházejícím roce 2023.

Lenka Pokorová, 
knihovnice

mailto:knihovnakacice@seznam.cz


Z ČINOSTI MYSLIVCŮ 
Několik informací o činnosti Mysliveckého spolku Kačice ve druhém pololetí mysliveckého 
roku 2022.
Druhá polovina mysliveckého roku je hlavním obdobím zajišťování krmení pro zvěř 
na zimu.

Objemové, jadrné i  dužnaté 
krmivo máme v  dostatečném 
množství zajištěno a  skladováno. 
D í k y p o m o c i p a n a F i š e r a 
z  Čelechovic, jsou zavezena 
všechna místa k  přikrmování 
a vnadění zvěře v honitbě, kvalitní 
obilní zadinou (plevy s obilím).

Letní sčítání zvěře potvrdilo 
dostatečné přírůstky jen u spárkaté 
zvěře. Stavy drobné zvěře stagnují 
na  minimálním plánovaném 
množství. Nejhůře je ohrožen zajíc 
polní. Jeho stavy oscilují okolo 
hranice minimálních počtů již 
několik roků. Stavy zajíců se  daří 
udržet jen na  rozhraní pole a  lesa, 
kde civilizační dopady nejsou tak 
silné.

V  říjnu jsme zahájili odlov 
kachny divoké (březňačky). Lov 
jsme uskutečni l i na  Malých 
Záplavách. Lovy srnčí zvěře jsme 
zastavili pro velký počet úhynů, hlavně na silnicích.

Nahlášeno bylo od PČR celkem sedm kusů srnčí zvěře 
(tři srnci, dvě srny a dvě srnčata). Celkově je úhynů ale 
bohužel více. Několik kusů jsme nalezli i  na  kulturách 
řepky a u železniční tratě.

V  podzimním období pokračují lovy černé zvěře. 
Letošní rok je bohatý na  lesní plody (bukvice a žaludy), 
proto divočáci zůstávají hlavně v lese. Občas ale navštíví 
polnosti, které rozryjí při hledání žížal a myší. Zatím jsou 
tyto škody únosné. Myslivci pravidelně monitorují 
ohrožené plochy, využívají pachové odpuzovače, nebo 
divočáky loví. Pro noční pozorování a  lovy, již několik 
členů našeho spolku používá noční vidění a  termovize, 
což jsou velmi účinné moderní technické pomůcky.

V  září jsme zahájili rekonstrukci 
c h a t y v  K a č i c i . P r v o ř a d ě 
opravujeme střechu. Stávající 
eternitové šablony nahrazujeme 
p l e c h o v o u k r y t i n o u . P r á c e 
provádíme částečně svépomocí 
a  částečné dodavatelem, což je 
Střední škola služeb a  řemesel 
Stochov. Rekonstrukci uhradíme 
z  vlastních zdrojů a  zároveň 
požádáme o  dotaci od  MAS 
Svatováclavsko.
  Na začátek prosince připravujeme 
pro členy spolku a  jejich rodinné 
příslušníky společenskou akci 
„Myslivecké posezení“. Jedná 
se  o  setkání na  chatě v  Srbech, 
u  krbového ohně při hudbě, tanci, 
t o m b o l e , d o b r é m m o k u 
a mysliveckém vyprávění. K  tomu 
bude jídlo, které napečou a navaří 
manželky a  přítelkyně našich 
myslivců.

 Pro rok 2023 jsme zpracovali a vydali vlastní kalendář. 
Je to výběr fotek z  činnosti spolku a  ukazuje i  zvěř 
a některá místa honitby Kačice. Byla také vydána kniha 
fotografií ze střeleckých akcí našeho spolku od roku 2015 
do současnosti.

Chtěl bych připomenout, že se  blíží vánoční svátky, 
kdy lidé z  různých pohnutek chtějí zvěři přilepšit 
potravou. Žádám jen, nedávejte do  krmelců citrusové 
plody, burské oříšky, vánoční pečivo a  cukroví. Můžete 
dát jablka, mrkev, kaštany. Pokud dáte zvěři nevhodnou 
potravu, zvláště srnčí zvěři, můžete jí hodně ublížit.
Členové mysliveckého spolku přejí Vám všem, 

pohodové vánoční svátky, zdraví a  spokojenost po  celý 
rok 2023.

Václav Štáfek, myslivecký hospodář



KONTAKTNÍ 
INFORMACE 
OBECNÍ ÚŘAD KAČICE 
Masarykova 20 
Tel.: 312 655 623 
Mobil: 723 526 534,
Email: info@kacice.cz

Libor Němeček, starosta
Email: nemecek@kacice.cz,
Tel.: 724 188 882
Daniela Veselská, místostarostka
Email: veselska@kacice.cz

Úřední hodiny:
Po 07:15 - 11:45 12:15 - 17:00
St 07:15 - 11:45 12:15 - 17:00
Čt 07:00 - 11:30

Vydavatel: 
Obec Kačice 
IČ: 00234494 
ev. č. MK ČR E 10578

Tisk zpravodaje:
Tiskárna Didot, spol. s r.o.

Redakční rada:
Daniela Veselská
Jitka Slámová

Příprava zpravodaje:
Petra Klíčová

Jazyková korekce:
Jitka Jindáčková

Za obsah článků odpovídají jejich 
auto ř i . Č l ánky mohou bý t 
redakčně kráceny. Všechny články 
prošly jazykovou korekcí.

Adresa pro zasílání příspěvků 
a inzerátů do Kačického 
zpravodaje: info@kacice.cz

Termín Akce Pořádá

23.12.2022 Zpívání u vánočního stromku Od 18 hodin u betlémku, 
pořádá obec Kačice

26.12.2022 Vánoční badmintonový turnaj Pořádá TJ Sokol Kačice

26.12.2022 Ohňostroj u Vicenců Od 18 hodin 

31.12.2022 Silvestrovský fotbálek Pořádá SK Kačice, sraz v  
10 hodin

11.02.2023 Masopust Pořádá obec Kačice

11.02.2023 Maškarní rej aneb dětský 
karneval

Pořádá TJ Sokol Kačice

18.02.2023 Sportovní ples Pořádá SK Kačice

03.03.2023 Reprezentační ples ZŠ a 
Obce Kačice

Pořádá obec Kačice ve 
spolupráci se ZŠ Kačice

25.03.2023 Otevřené jarní/velikonoční 
dvorky

Pořádá obec Kačice

07.04.2023 Velikonoční badmintonový 
turnaj

Pořádá TJ Sokol Kačice

30.04.2023 Pálení čarodějnic Pořádá TJ Sokol Kačice

06.05.2023 Kačický lesní běh Pořádá M. Fikes

13.05.2023 Turnaj ve stolním tenisu Pořádá TJ Sokol Kačice

03.06.2023 Dětský den s SK Kačice Pořádá SK Kačice

26.06.2023 ChobotFest Pořádá obec Kačice

červen 2023 Turnaj žáků Pořádá SK Kačice

Plán akcí


